

[Text]

**Mr. Skinner:** Could we only qualify that with a statement to the effect that some of the items that are listed in fact appear modified and somewhat changed in the final version?

**Mr. Brewin:** You can do that by indicating it is a draft.

**The Chairman:** Yes. It would just be a draft statement from the Sport Forum II. That would be no problem.

**Ms Barber:** In terms of answering a question that was addressed earlier by the House subcommittee in terms of what can you, the committee, do to assist the sport community in this process, there are three components. One would be support for the evolutionary process as opposed to a revolutionary process, recognizing that things do take time. We're not looking at asking for six to ten years. We're looking for a logical flow.

The second component would be support for a consultation process with the sport community, after the task force's report to the minister and prior to any final decisions or proposed decisions by the government.

• 1130

The third component is the continued financial support of the Forum II and Forum III process. Consultation and democracy, as you know, are expensive endeavours, and equally so within the sport community.

**The Chairman:** Fair enough. Is there anything else from the committee members?

**Mr. Brewin:** I think we could say that we will take all three points up with the minister. I think that we're sympathetic with the direction you're taking, certainly speaking for myself.

**The Chairman:** The minister will be very interested in seeing a copy of today's meeting and following up with it. I'm sure he'll be reading it with great interest.

**Mr. Skinner:** Mr. Chairman, I want to add a parenthetical thank you to this committee. The efforts of this committee is one of the activities this process is thankful for. It is much appreciated.

**The Chairman:** Great. Thank you.

The committee is adjourned to the call of the chair.

[Translation]

[Translation]

**M. Skinner:** Serait-il possible d'ajouter que certains points seront modifiés dans la version définitive?

**M. Brewin:** Il est possible de le faire en indiquant qu'il s'agit d'une ébauche.

**Le président:** Oui. Il suffit de dire qu'il s'agit d'une ébauche de déclaration du deuxième Débat sur le sport. Cela ne poserait pas de problème.

**Mme Barber:** Pour répondre à une question qui a été posée précédemment par le sous-comité de la Chambre qui a demandé ce que vous, le comité, pouvait faire pour aider la collectivité sportive dans ce processus, je dirai que la réponse comporte trois éléments. D'abord, appuyer le processus évolutionnaire plutôt qu'un processus révolutionnaire, tout en reconnaissant que cela prend du temps. Nous ne demandons pas six ou dix ans. Nous demandons une période de temps logique.

Le deuxième élément serait d'appuyer un processus de consultation avec la collectivité sportive, après la remise du rapport du groupe de travail au ministre et avant que toute décision soit prise ou proposée par le gouvernement.

Le troisième élément est le maintien de l'appui financier au deuxième et au troisième Débat. La consultation et la démocratie, comme vous le savez, coûtent cher, et c'est tout aussi vrai dans le domaine sportif.

**Le président:** Très bien. Les membres du comité ont-ils quelque chose à ajouter?

**M. Brewin:** Nous pourrions dire que nous porterons ces trois points à l'attention du ministre. Je pense que nous sommes bien disposés envers l'orientation que vous prenez—du moins je le suis.

**Le président:** Le ministre sera très intéressé par la lecture des «Procès-verbaux et témoignages» d'aujourd'hui et il prendra les mesures qui s'imposent. Je suis certain qu'il les lira avec beaucoup d'intérêt.

**M. Skinner:** Monsieur le président, je tiens à remercier votre comité de l'excellent travail qu'il accomplit. Ses efforts sont fort appréciés.

**Le président:** Très bien. Merci.

La séance est levée.